
 

 

Let op: deze terugkoppeling is nog niet vastgesteld in de Algemene Vergadering, maar al 

wel als concept verspreid onder de deelnemers van de MRA via de MRA-website 

 

 

1. Opening en mededelingen 
 
Vaststellen van de agenda 
Bij de opening van de vergadering is besproken dat voor Amsterdam 750 een aparte 

bijeenkomst wordt georganiseerd voor alle burgemeesters van de MRA in de ambtswoning 

van de burgemeester van Amsterdam. Er zal daarom vandaag geen aparte presentatie over 

dit onderwerp gehouden worden. Met die opmerking is de agenda is vastgesteld. 

Overleg Algemene Vergadering van de Metropoolregio Amsterdam 

Datum  23 juni 2023 

Locatie 

Contact 

MRA Directie, Amsterdam Noord 

Remco Rienties, MRA Bureau, 06 - 20002447, r.rienties@metropoolregioamsterdam.nl 

  

 
Aanwezigen Jos Wienen (voorzitter, Haarlem), Hein van der Loo (vicevoorzitter, Almere), Jop 

Fackeldey (provincie Flevoland), Joyce Langenacker (Ouder-Amstel), Ali Bal 

(Beverwijk), Ron Suanet (Heemskerk), Marja Ruigrok (Vervoerregio Amsterdam),  

Pieter Heiliegers (Uithoorn),  Mieke Baltus (Lelystad), David Moolenburgh 

(Zandvoort), Frans Cornelis (Blaricum), Tjapko Poppens (Amstelveen), Erik Boog 

(Diemen), Astrid Nienhuis (Heemstede), Arno Scheepers (Hilversum), Flip de Groot 

(Laren), Ellen van Selm (Purmerend), Crys Larson (Wijdemeren), Marian van der 

Weele (Waterland), Marianne Schuurmans-Wijdeven (Haarlemmermeer), Melanie van 

der Horst (Amsterdam), Lieke Sievers (Edam-Volendam) 

 

 

Aanwezige leden 

van het Bestuur 

 

 

Ondersteuning 

 

Gasten 

 

Femke Halsema (voorzitter Bestuur), Leen Verbeek (2e vicevoorzitter Bestuur), Reinier 

van Dantzig (lid Bestuur), Hugo Bellaart (lid Bestuur), Marja Ruigrok (lid Bestuur), 

Dennis Grimbergen (lid Bestuur), Jeroen Verwoort (lid Bestuur) 

 

Emiel Reiding (Directeur MRA), Remco Rienties (secretaris Algemene Vergadering)  

 

- 
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Rondje langs de velden nieuwe MRA Agenda 
Tijdens de vergadering is een rondje langs de aanwezigen gemaakt over de proposities die in 

voorbereiding zijn voor de nieuwe MRA Agenda. 

Daarbij is vanuit de Vervoerregio Amsterdam aangegeven dat zij hun propositie zullen 

inbrengen via het Platform Mobiliteit.  

In Zuid-Kennemerland is een eerste bespreking geweest, en zal in september een inhoudelijke 

bespreking volgen. Vooralsnog wordt daar brede welvaart belangrijk gevonden, een integrale 

blik op bouwen, en niet-traditionale vormen van groei van de Economie. 

Ook in de IJmond is een goede bijeenkomst geweest. De griffiers aldaar maken zich wel 

zorgen over de deadline van 1 november. 

 
Overige mededelingen 
Op 11 juli is de State of the Region. Het programma van deze bijeenkomst is kort, een uur. 

Fenke Halsema zal de State of the Region uitspreken, en daarna in een vraaggesprek met een 

drietal prominenten hierop reflecteren. De oproep ‘anders kijken, anders doen’ zal centraal 

staan op deze middag. 

Reinier van Dantzig heeft een terugkoppeling gegeven van het BO Leefomgeving met het Rijk. 

Dit was een goede sessie, waar vanuit het kabinet vijf bewindslieden aanwezig waren. Bij het 

Rijk zijn alle infra investeringen momenteel ingewikkeld. Dit komt o.a. door een switch van 

investeringen naar behoud. Het is tijdens de sessie ook gegaan over de NOVEX-gebieden, en 

het belang om hier bodem en water sturend te laten zijn. Vanuit de MRA hebben we de 

ambitie om onze industrie om te vormen tot de groenste industriezone van de wereld 

gepitcht, en ook het belang van leefbaarheid benadrukt.  

Vanuit Flevoland is aandacht gevraagd voor de MRA-bijeenkomst op 12 september met raads- 

en Statenleden over de oproep en de nieuwe MRA Agenda. Alle flevolandse partijen hebben 

op die dag een bestuurlijke bijeenkomst in Den Haag. Er wordt gekeken naar of hier mogelijk 

nog iets in gewijzigd kan worden. 

 

2. Vaststellen terugkoppeling AV 24 maart 2023  
Er zijn geen opmerkingen geplaatst die betrekking hebben op de inhoud van de 

terugkoppeling van de Algemene Vergadering van 24 maart 2023, die daarmee is vastgesteld. 

| Afspraak 2.1 | - De terugkoppeling van de AV van de bijeenkomst van 24 maart 2023 is 

vastgesteld 
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3. Amsterdam 750 
Hoewel de voorziene presentatie over Amsterdam 750 niet heeft plaatsgevonden, heeft 

Femke Halsema in haar hoedanigheid als burgemeester van Amsterdam wel een korte 

toelichting gegeven. Op dit moment zijn de voorbereidingen voor Amsterdam 750 volop in 

gang. De festiviteiten rondom dit feest zijn opgedeeld in drie lijnen: verleden, heden en 

toekomst. Binnen deze drie lijnen worden allerlei initiatieven ontplooit, en er is voorzien in 

een groot openings- en een groot afsluitingsevent. Ook wordt ernaar gestreeft om een 

cadeau te geven aan alle inwoners (bijvoorbeeld een extra park in de stad). De focus van de 

festiviteiten zal in de midzomermaand juni liggen.  

Bedrijven en culturele instellingen haken al volop in, en er wordt een link gelegd met andere 

instellingen of culturele evenementen die ook jarig zijn (SAIL 50 jaar, marathon 50 jaar, 

kwakoe 50 jaar, enzovoort). Vanuit Amsterdam is het nadrukkelijk de bedoeling dat het een 

feest wordt voor de hele regio. Bij de bijeenkomst in de Ambtswoning zal worden verkend 

hoe dit vorm kan krijgen. 

 
4. Actualiteiten 

Voor dit agendapunt zal woortaan een overzicht gemaakt worden op slides, dat met de 

standaard verzending van de stukken zal worden meegezonden.  

Naar aanleiding van het overzicht dat voor deze vergadering was nagezonden is in de 

vergadering de notie geplaatst dat de uitkomsten van het BOL ontbreken. Hiervan is beaamd 

dat dit inderdaad het type actualiteit is dat voortaan een plek moet krijgen in het overzicht.  

Vanuit de Algemene Vergadering is breed waardering uitgesproken voor het overzicht, en is 

aangegeven dat dit goed past bij de inhoud die men wil in de AV: op de hoogte zijn zodat men 

zijn/haar ambassadeursrol goed kan vervullen.  

 

5. Voortgangsnota 2022 
In lijn met de Samenwerkingsafspraken stellen we elk voorjaar een Voortgangsnota op over 

het afgelopen jaar, waarin inzichtelijk wordt gemaakt welke acties het afgelopen jaar zijn 

uitgevoerd en welke resultaten daarbij zijn behaald. De Voortgangsnota over 2022 is in de 

vorige bijeenkomst van de Algemene Vergadering in concept vastgesteld, en vrijgegeven voor 

wensen en opvattingen van de deelnemers. In de Algemene Vergadering zijn de wensen en 

opvattingen besproken aan de hand van een concept nota van beantwoording, waarin alle 

ingekomen wensenen opvattingen zijn opgenomen, en per punt zijn voorzien van een 

voorstel van het Bestuur voor hoe met het betreffende punt om te gaan.  
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In de Algemene Vergadering is aangegeven dat we tot en met 2024 in de lopende MRA 

Agenda zitten, en dat de nieuwe MRA Agenda in de maak is. Daar hoort dan ook een nieuwe 

Meerjarenbegroting bij. Die twee documenten worden dan jaarlijks uitgewerkt in een 

Jaarplan en verantwoording voor het Bestuur en de Platforms, en in de Termijnagenda en 

Voortgangsnota als afgeleide voor de raden en Staten. Veel van de suggesties voor 

verbeteringen van het document die nu zijn meegegeven worden meegenomen in volgende 

versies van het document.  

In de Algemene Vergadering is breed waardering uitgesproken voor de Voortgangsnota, maar 

vooral ook voor de nota van beantwoording en de toonzetting van deze nota. Men is content 

met de inhoud van de Voortgangsnota, en is op een aantal punten nog op zoek naar hoe de 

vorm van het document verder verbeterd kan worden.  

De communicatie over het document (bijvoorbeeld in de vorm van een begeleidende brief) 

verdient aandacht. Een ander punt wat besproken is het ook in het document opnemen van 

doelen die niet bereikt zijn, of waar nog voortgang geboekt moet worden.  

| Afspraak 5.1 | - De Algemene Vergadering heeft ingestemd met de door het Bestuur 

voorgestelde handelswijze in de nota van beantwoording 

| Afspraak 5.2 | - De nota van beantwoording zal worden aangepast waar nodig, en naar 

alle deelnemers worden verzonden 

 

6. Implementatie Samenwerkingsafspraken 
In de Algemene Vergadering heeft de kwartiermakend voorzitter een toelichting gegeven op 

de stand van zaken van de implementatie van de Samenwerkingsafspraken. 

Daarbij is de aandacht vooral uitgegaan naar het procesvoorstel om lessen te trekken uit het 

overgangsjaar. De Algemene Vergadering gaf daarbij aan dat de vorm waarvoor gekozen is 

(een licht proces, ambtelijk ophalen, bestuurlijk bespreken, en pragmatisch implementeren) 

goed past bij de informele netwerksamenwerking die we zijn. We moeten steeds weer willen 

leren en onszelf verder willen verbeteren. Vanuit verschillende leden van de AV zijn zorgen 

uitgesproken over de vergaderdruk, ook als aandachtspunt voor deze evaluatie. Ook het 

belang van de deelregionale samenwerking voor de MRA-samenwerking is benadrukt. 

| Afspraak 5.1 | - De Algemene Vergadering heeft ingestemd met het procesvoorstel om 

lessen te trekken uit het overgangsjaar, en het Bestuur opdracht gegeven deze uit te voeren 



 

 
5 

 

7. Rondvraag en sluiting 
Tijdens de rondvraag zijn een aantal punten in gebracht: 

Flip de Groot heeft aandacht gevraagd voor een kennissessie over zonnepanelen die heeft 

plaatsgevonden, en de mogelijkheid om dit in je inkoop mee te nemen. Hier is wellicht een 

goede link te leggen met de activiteiten die de MRA uitvoert op het gebied van 

duurzaamheid. 

Vanuit Haarlemmermeer zijn zorgen geuit over de MRA Governance waar het het PHO-sociaal 

aan gaat. Er is bewust gekozen voor drie platforms. Het staat wethouders vrij om te 

overleggen over onderwerpen, maar dit mag niet ondersteund worden vanuit de MRA 

Directie. Vanuit het Bestuur is aangegeven dat we hier heel scherp op letten: op dit moment 

wordt de ambtelijke ondersteuning voor het PHO Sociaal gefinancierd door de vier 

gemeenten die trekker zijn van dit onderwerp. De andere gemeenten (waar onder 

Haarlemmermeer) profiteren daar van mee. Er speelt veel op het sociaal domein waarvoor 

regionale afstemming wenselijk is, en er zijn veel verbanden met andere onderwerpen waar 

we ons als MRA ook mee bezig houden. Het Bestuur vindt het daarom heel verstandig dat 

vanuit de MRA Directie goede aansluiting is met het PHO Sociaal op basis van die inhoudelijke 

verbanden. 

Na de vergadering is nog een punt binnengekomen voor de rondvraag: op 28 juni is in Den 

Haag het MRA-diner: een lobby evenement dat vooral in het licht staat van mobiliteit. 

Iedereen is daarvoor uitgenodigd. 


